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Aanwezig                                                                                     Afwezig 
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 1: Opening vergadering   
Joke opent de vergadering en vraagt of er nog andere agendapunten op de agenda moet komen te 
staan, dit is niet nodig. Joke geeft aan dat contactambtenaar Erna Derksen de eerste vergaderingen 
aanwezig zal zijn en dat wij als BASD dan snel kunnen schakelen met de gemeente als dat nodig is. 
Eind van het jaar zullen wij het gaan evalueren hoe het verlopen is. De leden van Kernteam vinden dit 
goed en hopen hierdoor ook op korte contactlijnen. 
 
 
2: Verordening Brede Adviesraad Sociaal Domein Zutphen 
A: Samenstelling BASD: Wij hebben dit punt besproken. op dit moment bestaat de samenstelling van 
de BASD leden uit 10 leden er zullen nog twee leden worden geworven. Er zal een vacature uitgaan 
dat wij nog op zoek zijn naar een oudere iemand die de belangen van de oudere kunnen 
vertegenwoordigen in de subgroep WMO. Voor de subgroep jeugd zal een vacature uitgaan voor een 
vreemde eend. Als wij die gevonden hebben is de BASD volledige zoals is toegestaan uit de 
verordening van de gemeenteraad. Een oud lid heeft zich opnieuw gemeld en Joke zal contact met 
haar opnemen of zij belangstelling heeft voor de vacature binnen jeugd.  
 
Wij hebben het nog gehad over het idee dat wij als BASD willen gaan uitbreiden naar 16 leden voor 
de BASD. Dit is ook met de gemeente kortgesloten toen wij de nieuwe structuur van de BASD hebben 
opgezet van de BASD. Wij hebben besloten om nu eerst te starten met 12 leden in de BASD en over 
een periode te evalueren of dit voldoende mankracht is of dat wij moeten uitbreiden naar meer 
leden. IS op dit moment niet onze prioriteit. 
  
B: Vergoedingen omliggende gemeente:  
Wij hebben het over de vergoeding gehad die zijn begroot in de verordening van de gemeente. De 
begroting is dat alle BASD leden €25,- krijgen per bijgewoonde vergadering en de voorzitter €50,- 
krijgt per bijgewoonde vergadering. Wij als BASD leden hebben in de eerste evaluatie van de BASD 
met de wethouders in juni 2020 hierover gesproken, en aangeven dat de vergoeding niet in 
verhouding is met de werkzaamheden die wij moeten verrichten tot een goed advies. In het overleg 
hebben de wethouders hierover aangeven om hiernaar te gaan kijken wat de mogelijkheden zijn om 
de vergoeding te verhogen. Juan Aarts heeft voor de evaluatie onderzocht wat de verschillende 
vergelijkbare adviesorganen voor vergoeding krijgen in de omliggende gemeenten van Zutphen. 
Marjon Smulders heeft nog een e-mail gestuurd over de vrijwilligersvergoeding die een vrijwilliger zal 
mogen verdienen op jaarbasis. En dat er een Budget is voor trainingen of bijscholingen van de BASD 



leden op het gebied sociaal domein. Erna gaat nakijken of budget er is en of het beschikbaar is. 
Daarnaast vraagt zij na welke afspraken in gemeentehuis zijn gemaakt met de wethouders. 
 
Joke Wisseborn heeft de verordening gelezen en staat in dat wij als BASD-ondersteuning kunnen 
krijgen van een ambtelijk secretaris, Juan heeft hierover aangeven dat dit niet bekend is en dat wij 
hier ook geen gebruik van maken. Erna Derksen zal dit gaan na kijken hoe dit is opgenomen in de 
begroting van de BASD dat wellicht met dat budget van de secretaris iets omhoog zal kunnen. 
Wij hebben afgesproken dat dit onze aandacht houdt maar op dit moment niet onze prioriteit heeft 
om de vergoedingen te veranderen. 
 
 
3: Processen in- uitstroom adviezen 
Wij hebben een concept proces in-uitstroom adviezen van Joke Wisseborn ontvangen voor de 
vergadering. Deze hebben wij besproken en er zullen een aantal kleine aanpassingen in aangebracht 
worden bij punt 6: de termijn waarop de leden een reactie moeten geven over het conceptadvies die 
gaat van 2 dagen naar 4 dagen toe. Verder was iedereen het eens met het proces in-uitstroom van 
de adviezen. 
 
 4: Overleggen Subgroepen voorzitter aanwezigheid 
Joke Wisseborn vraagt of het noodzakelijk is of ze bij elk overleg van ieder subgroep aanwezig moet 
zijn dat mensen dit vragen. Wij hebben dit besproken en vinden het niet noodzakelijk dat Joke 
Wisseborn bij elk subgroep overleg aanwezig is, behalve als ze dat zelf tijd voor heeft en erbij wil zijn. 
 
  
5: Agenda 28 okt. kick-off 
Wij gaan woensdag 28 oktober 2020 de eerste ontmoeting doen gezamenlijk met alle leden van de 
BASD de Kick-off de start van de nieuwe BASD. Deze bijeenkomst zal gedaan worden via Microsoft-
Teams, wegens de gedeeltelijke loc down om het coronavirus te verminderen in de samenleving. 
Daarbij sluiten we aan bij het beleid van de gemeente Zutphen zoveel mogelijk vergaderingen online 
te houden.  Bij de Kick-off zal ook wethouder Mathijs ten Broeke aanwezig zijn, dit zal Erna Derksen 
gaan kortsluiten met hem. Noortje Schuddebeurs heeft te kennen geven dat ze in die avond moet 
werken en in het begin kan aansluiten bij het overleg ongeveer een half uurtje en zal dan misschien 
op een later tijdstip nog aan kunnen sluiten. De agenda van de Kick-off 
1: Opening voorzitter 
2: voorstellen aan elkaar zal Noortje Schuddebeurs een idee voor bedenken en de leiding in nemen, 
3: toespraak wethouder Mathijs ten Broeke, 
4: verhoudingen tussen kerngroep en subgroepen zal Marjon Smulders uitleg over geven,  
5: werkproces adviezen Joke Wisseborn- Juan Aarts gaan dit uitleggen  
6: leden die vragen hebben kunnen ze dan stellen aan het kernteam.  
In de kick-off zullen wij gedeeltes foto’s gaan maken voor de publiciteit  
De secretaris zal in de uitnodig en agenda zetten dat de leden voor de vragen die ze nu al hebben 
kunnen e-mailen naar info@basd-zutphen.nl. Als er onvoldoende tijd is om de vragen te 
beantwoorden zullen ze schriftelijk worden beantwoord aan de leden van de BASD. 
 
  
6: Dropbox 
Joke Wisseborn geeft aan dat de structuur van de Dropbox niet erg overzichtelijk is en of wij naar een 
ander systeem zullen kunnen die overzichtelijker is. Noortje Schuddebeurs geeft aan dat wij 
misschien gebruik kunnen maken van het systeem van de gemeente als dat kan. Erna Derksen geeft 
aan dat de gemeente Zutphen gaat werken met het systeem Microsoft setpoints waar alles van 
Microsoft kan worden gebruikt. Marjon Smulders geeft aan dat ze al 1,5 jaar niet in de Dropbox kan 
hierover aangeven dat ze gewoon erin zal moet kunnen.  
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Vooralsnog blijven we bij Dropbox en hopen aan te kunnen sluiten bij nieuw gemeentesysteem.               
 
7: Nieuwsbrief 
Joke Wisseborn vraagt wat is het doel welke inhoud, wie gaat er stukjes schrijven voor de 
nieuwsbrief en wat wordt de frequentie hoe vaak wij de nieuwsbrief gaan versturen. Juan Aarts geeft 
aan dat er op dit moment 150 mensen zich hebben aangemeld voor de nieuwsbrief. Wij hebben 
besproken dat er op dit moment een stukje geschreven wordt door Noortje Schuddebeurs voor de 
nieuwsbrief over de samenstelling van de nieuwe BASD. Dat wij gaan vragen en kijken welke leden er 
een stukje willen schrijven. Voor november zullen wij een in de nieuwsbrief de kick-off gaan zetten 
van de BASD. 
 
8: Vergaderdata 2020-2021   
Wij hebben het gehad over de nieuwe vergaderdata voor 2020-2021 van het kernteam. De 
Kerngroep zal iedere 2 woensdagavond van de maand vergaderen. De vergaderdata van 2020 zijn 
nog 11 november 2020 en 9 december 2020. 
Voor 2021 zullen de vergaderdata zijn: 
Woensdag 13 januari 2021 
Woensdag 10 februari 2021 
Woensdag 10 maart 2021 
Woensdag 14 april 2021 
Woensdag 12 mei 2021 
Woensdag 9 juni 2021 
Woensdag 7 juli 2021  
Woensdag 11 augustus 2021 
Woensdag 8 september 2021 
Woensdag 13 oktober 2021 
Woensdag 10 november 2021 
Woensdag 08 december 2021 
De tijd zal zijn van 19:00-21:00 uur. 
 
 
9: Rondvraag: 
Marjon Smulders: Geeft aan dat ze de subgroep Participatie zal gaan opstarten en dan uit de 
subgroep gaat stappen wegens drukte met haar werk, ze zal wel in de kernteam willen blijven als 
penningmeester van de BASD. We vinden het fijn dat ze dit wil doen en besluiten dat bij de evaluatie 
in 2021 dit wordt meegenomen.  
Juan Aarts: Hatice Coplu heeft laatst contact opgenomen met mij dat ze weer in de BASD wil komen 
als lid, dit heb ik besproken met Joke die zal nog contact gaan opnemen met haar hierover. 
Foto’s voor de website er zijn twee leden die nog steeds hun foto niet hebben aangeleverd voor de 
Website Antoon Rotman en Mieke Jansen.  
Erna Derksen: Vraagt hoe de andere contactambtenaar voor haar het hebben gedaan, dat is er nog 
niet helemaal duidelijk. Wij hebben aangeven dat ze een prima contactambtenaar is en dat ze het 
gewoon op haar eigen manier moet blijven invullen wij zijn in ieder geval erg blij met haar 
betrokkenheid. 
Noortje Schuddebeurs: Stelt voor om elke maand een moment per subgroep te gaan doen, en als er 
dan dingen zijn of wij/ beleidsontwikkelaars willen met elkaar in gesprek of als er dingen zijn.  
 
10: sluiting overleg 20:45  


